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Opgericht 8 november 1976 

 

Beste vogelliefhebber, 

Nederland zit op slot. Toen Rutte dat zo zei, schrok ik wel. Dat betekent nogal wat voor de mensen, 

voor ons dus. We leven nu al 9 maanden in een bubbel. We gaan nog amper met anderen om, alleen 

als het niet anders kan tref je nog wel eens iemand, b.v. in de winkel. Ik vraag me hierbij wel af hoe het 

verder zal gaan. Ik vind het spannend voor mijzelf en mijn gezin. Ik vind het helemaal niks, geen bal 

aan. Je zou er depressief van worden. Gelukkig heb ik mijn liefhebberij, dat geeft afleiding. Ik bedacht 

me hierbij dat het schrijven ook afleiding geeft. Even lekker bezig met wat anders. Ik heb al jonge per-

sonatas in de blokken. Ik heb zelfs jonge serama kuikens, de 2 hennetjes zaten samen zomaar te broe-

den. Ik heb ze maar laten gaan. Hoe bereiken we toch onze leden in deze tijd? Hoe houden we elkaar 

bij de BEO betrokken? Die vraag hoor ik vaak. Eerder hebben we besloten met extra nieuwsbrieven te 

komen. We kunnen elkaar daarin wat extra informatie aanbieden. Nu ook weer twee verslagen met de 

nodige informatie. De laatste jaren lieten we bij de kweekverslagen op de 1e afdelingsavond ook al fo-

to’s zien. Ik vond op internet een artikeltje over een groep baardmannetjes. Dat liep niet goed af.  Ik 

voeg even een persbericht bij van de organisatie van de ooit Meppeler vogelmarkt. Begonnen in Mep-

pel in de markthallen, een paar keer in een manege in Staphorst, de Prins Bernhardhoeve in Zuidlaren, 

de TT-hallen in Assen en nu dan de Evenementenhal in Hardenberg. Voor ons 5 kwartier rijden. Op za-

terdag 27 maart 2021 en zaterdag 16 oktober 2021 staan de markten gepland. Ik hoop echt van harte 

dat we dan weer “ uitgekooid “ mogen zijn. Het is al verrekte jammer dat de vogelmarkt van Zwolle 

eerder naar Oss is gegaan. Voor heel veel leden was deze markt belangrijk. Verkopen en kopen van 

vogels. Gezellig met elkaar een dagje alleen vogels! Assen is van dezelfde eigenaar als de IJsselhallen, 

andere plannen en dus andere klanten! Ik ben heel erg blij voor het noorden dat het gelukt is om Har-

denberg te regelen. In Assen stonden we vaak met de BEO. Ik vind dat we dat ook in Hardenberg moe-

ten doen. We moeten daar toch onze vogels kwijt en ook kunnen we de nodige vogels krijgen en af-

spraken maken. Ik stel me voor dat we als we hier massaal met elkaar de schouders onder zetten we 

een goede concurrent kunnen worden van Oss. Dat is Nb. 2.15 uur rijden. 

voelen met de BEO hele goede feestdagen toe. Pas goed op elkaar en blijf vooral gezond. 

Ik werd vorige week blij verrast met een bijdrage op TV. van ons lid Germ vd Burg. Werkzaam bij het 

Fryske Gea werkte hij mee aan het programma Vroege Vogels op TV. Hij liet heel veel moois zien van 

de IJsselmeerkust, zijn werkgebied. Een goede tip voor de aanstaande feestdagen, kijk eens in de vogel-

kijkhut op bij Mirns.   

Ik werd door Jos Wokke geïnformeerd over de gezondheid van ons lid Lou Velleman uit Koudum. Hij 

was ernstig ziek. Vandaag, 18/12 is hij overleden. We weten dat hij een zoon en dochter heeft. We 

wensen de familie heel veel sterkte in deze verdrietige tijd. Ik wens alle mensen die zich verbonden 

voelen met de BEO hele goede feestdagen toe. Pas goed op elkaar en blijf vooral gezond. 

Met sportgroet Sicco Veenstra 

 

 



 

 Sigarenmagazijn 

 

 

 

 

 

 

 Vogelmarkt Vogelweelde verhuist naar Evenementenhal Hardenberg! 

 

Vanaf 2021 zal Vogelweelde haar internationale vogelmarkt niet langer in 

EXPO Assen kunnen houden. Daarom verhuist de markt naar Evenementenhal 

Hardenberg. Een geweldige locatie om de markt optimaal te kunnen organise-

ren en verder te laten groeien. Met meer dan 7000m2 wordt de markt groter 

dan ooit! 

Evenementenhal Hardenberg is prima bereikbaar. Parkeren is gratis! 

De markt wordt gehouden op zaterdag 27 maart 2021 en zaterdag 16 oktober 

2021. Vanwege de maatregelen rondom het coronavirus kunnen er wijzigin-

gen optreden. Houd daarom onze website in de gaten.  

 

 

 

 

 



             RINGEN BESTELLING    2021    RINGENBESTELLING 
 

Hieronder volgen de data dat u ringen kunt bestellen.  

Let op dit zijn de data dat de bestelling bij de ringen commissaris moet zijn. 

                                Bestelling binnen:   Uitlevering na: 

            

            Ronde 1        05 mei 2020                01 oktober 2020   

            Ronde 2:       20 september 2020                       15 december2020 

            Ronde 3:      20  januari 2021                          01 april 2021 

            Ronde 4:      20 maart 2021                                  15 mei  2021 

 

Bij het bestellen van de ringen het verschuldigde bedrag 

 over maken naar de penningmeester. 

 

Betaling rechtstreeks naar Gironummer: NL32 INGB 0004049970 t.n.v. Volière  Vereniging 
B.E.O. Túnikkers 85  8711 DK Workum! 

Bestelde ringen worden verstrekt op de vergadering of kunnen worden  

AFGEHAALD op afspraak bij de ringen commissaris 

Een spoedbestelling  kost   € 1,00   per ring extra. 

Ringen commissaris:  Gerard Kolkena, Singel 4,  8771 SW Nijland 

                                                          beogerard@gmail.com 

  

         De Ringen van  de 2e bestelronde   zijn op afspraak bij de ringen commissaris af te halen  

mailto:beogerard@gmail.com


         CONTRIBUTIE  2021 
                   Geachte leden en donateurs, 

 De contributie voor 2021 wordt niet verhoogd.  De automatische afschrijving vindt plaats  

rond   10 januari 2021.        

 Anders betalende ontvangen van mij  een bericht. 

                                                                                          Geert Wind penningmeester  BEO. 

Op internet nog een nieuwsgierig berichtje over een groep 

baardmannen die zich te pletter vloog. Ik heb op Schiermon-

nikoog ooit zelf een groep goudhaantjes zo gevonden op het 

terras.  



Hoe is mijn kweekseizoen verlopen? In januari en februari nog wel wat agapornissen gefokt maar erg veel onbevruchte eie-

ren. Daarna kwam er een virus langs en duurde het even voordat ik de draad weer kon oppakken. In die tussentijd heeft Alie 

mijn vogels heel goed verzorgd maar de voortplanting moesten de vogels zelf regelen. Dat was gewoon slecht. Ook een bun-

zing zorgde voor de nodige afleiding. Een steenmarter ruimde alle jonge eenden op. 

                                             

Vanaf  het voorjaar tot nu heb ik wel wat zaken veranderd. Ik heb bijna al mijn ficheries verkocht. Ik had er nog een stuk of 

35. Ik ben daar mee gestopt omdat ik de jongen niet meer kwijt raak. Voor €6,- per stuk van een opkoper wil ik ze niet fok-

ken. Wel heb ik prachtige violet personata’s op stok. Ik heb daar dan ook van bijgekocht en wil deze soort alleen nog in deze 

kleur en in Dblauw houden. De lilianaes blijft ook een verhaal apart. Het is alles of niks. Van 5 koppels niks en 1 koppel fraaie 

gele en lutino jongen op stok. Ook heb ik mijn kwartels verkocht. Even te veel stof en te veel werk maar ook hier veel onbe-

vrucht. Daarna voorzichtig toch nog wat koppels die voor jongen zorgden.  

 

In de tuin wel veel vogels die genesteld hebben. Ik vond 11 nesten. Nu de bladeren van de bomen en struiken zijn komen 

daar nog wel een stuk of wat nestjes bij. Putters in groepjes van meer dat 30 vraten met de kippen mee. In mijn grote groene 

volière jonge groenlingen, roodmussen en goudvinken. Van de laatste 3 nesten en 3 x jongen geringd. Ik zie nu alleen nog de 

man! Ook de zanglijsters deden hun best. 4 x een nest en 3 x jongen geringd. Ik heb er geen overgehouden. De jongen over-

leefden niet en de ouders zijn door gaten in het gaas net ontsnapt. Die zijn zeg maar in de vrijheid. De tourako”s zijn 2 x afge-

stapt.  



Hier de foto’s van de eendennesten. Onder in de knotwilg mijn kwakers en bovenin een wilde eend. 

Deze heeft 2 x gebroed. De 1e x nam de steenmarter alles mee. De 2e keer 11 jongen maar toen was 

het erg koud. De lamp moest er enkele redden. 

In de omgeving is ook veel te zien. Schitterende passenstoelen, tot wel 65 cm doorsnee en heksenkrin-

gen met heel kleine. 

De grijze roodstaarten hebben 3 x gebroed. Het 1e nest met 5 eieren en het 2e nest met 4 leverde niks 

op. In het najaar zag ik de man echter paren, “beter laat dan nooit “ zullen we maar zeggen. Weer 4 

eieren en nu 2 prachtige jongen. Een heel mooi gezicht vind ikzelf. 

Tot zover mijn bijdrage aan  deze extra nieuwsbrief. Wie doet er de volgende keer mee? 

Met sportgroet Sicco Veenstra. 



Mijn kweek met Gouldamadines. 
 
Eind november 2019, de tentoonstelling van de BEO is geweest en weer goed geslaagd. 
Mijn resultaat was ook goed te noemen en ik was tevreden met met mijn vogels. 
Van de twintig ingestuurde vogels, zaten er 13 bij van 90 punten en meer. 
Voorwaar een goed resultaat. 
Het kampioenschap bij de tropen ging net aan mij neus voorbij. 
Geert Wind had een Gouldamadine van 94 punten, die van mij had 93 punten. 
Dit betekent dat er nog werk aan de winkel is. 
We gaan de strijd weer aan in een gezonde onderlinge competitie. 
De kweek van 2020 laat zien dat ik nu weer prima vogels op stok heb gekregen. 
Jammer dat de show van dit jaar geen doorgang kon vinden. Maar dit terzijde. 
Toen de vogels terug kwamen van Urk, hier hebben we altijd de show van regio 8 van de Speciaal club Natuurbroed 
Gouldamadines Nederland, in december kon de kweek beginnen. 
Een aantal poppen had ik al opgekooid.  Enkelen hadden al een ei gelegd. 
Toch nog maar even gewacht met de mannen erbij te zetten, totdat die ook klaar waren om de poppen te bevruchten. 
Het duurde niet lang en de mannen lieten weten wel zin te hebben in een leuk popje. 
13 stellen zaten er in de broedkooien. Zwartkoppen, Roodkoppen en Oranjekoppen. 
Dit zijn namelijk de kleuren waarmee ik kweek. 
De zogenaamde wildkleuren, hiernaast zijn er nog verschillende mutaties, 
maar ik beperk me tot de wildkleuren. 
In totaal heb ik 14 broedkooien en 4 vluchtkooien. 
Er bleef 1 broedkooi leeg, daar ik kweek op kwaliteit en niet op kwantiteit. 
Dat was gezien de aantallen maar goed ook, want o jongens, wat kwamen er veel jongen. 
Van de 13 broedparen waren er 10 paar die jongen kregen, 2 paar produceerden alleen maar onbevruchte eieren en 1 stel deed 
helemaal niks, alleen maar op een maar op een mooi opgemaakt nest zitten. 
Omdat ik 10 stel had die het zo goed deden, heb ik ook geen poging gedaan om te wisselen bij de andere stellen. 
Op 8 januari had ik mijn eerste jongen en 26 maart de laatsten. 
In totaal heb ik 71 jongen geringd, waarvan 50 zwartkoppen 10 roodkoppen, 9 oranje koppen en 2 zwartkop-witborsten. 
Daarna begon het wachten totdat zij op kleur kwamen. 
Bij een aantal ging dat zeer langzaam, of helemaal niet. 
In totaal 8 stuks, die maar niet op kleur kwamen, heb ik bij een oud buurman ondergebracht die een grote gezelschaps volière 
heeft en waar ik ook de vorige jaren mijn nog kleurloze vogels heen bracht. 
Hij is ook vogelliefhebber, maar gericht kweken doet hij niet meer, omdat andere hobby's zijn aandacht vragen. 
Maar stiekem blijf ik hoop houden dat hij ook weer eens gericht gaat kweken. 
De vogels heeft hij in ieder geval. Zij planten zich voort in zij gezelschaps volière. 
Bij de eerste schifting zijn er een aantal naar de handel verdwenen. 
Evenals een aantal oudere vogels die overbodig waren. 
Door selecteren noemen we dat. 
De anderen waren te mooi voor de handel. 
Na een advertentie op vogel marktplaats, zijn er meerdere stellen verkocht aan verschillende andere kwekers die er blij mee 
waren. 
Op het ogenblik heb 13 stel apart zitten voor de kweek 2021. 
Daar er geen tentoonstelling inzat dit jaar, heb ik nog een aantal jonge vogels zitten die ik niet kwijt wil ,omdat ze me te mooi 
zijn en voor komend jaar alsnog naar de tentoonstelling gaan, wanneer het dan weer mag. 
Maar omdat er ruimte moet komen voor de komende kweek moet ik toch nog weer een sortering maken of minder gaan kwe-
ken dit jaar. 
Zoals ik nu kan overzien zij er nog zijn er nog 7 mannen en 1 pop, in verschillende kleurslagen, 
die een andere eigenaar kunnen krijgen. 
 
Roel de Jong. 


